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Abstract (en)
The mobile crusher apparatus has a track laying gear (1) and a chassis frame (2) and a motor-driven crushing tool and a charging shaft (5) and a
conveyor belt (15) which ejects the crushed material. The charging shaft (5) can pivot about a horizontal axis (12) with respect to the chassis frame
(2). On the underside facing away from this axis (12) which is preferably located next to the travel gear (1) and in the longitudinal central plane of the
charging shaft (5), a downwardly directed kingpin (14) of a fifth-wheel coupling is attached. An assembly (22) which has a plurality of wheels (23)
can be coupled to the frame which bears the conveyor belt (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Die fahrbare Brecheinrichtung besitzt ein Raupenfahrwerk (1) und einen Chassisrahmen (2) und ein motorgetriebenes Brechwerkzeug und einen
Einfüllschacht (5), sowie ein, das gebrochene Material auswerfendes Förderband (15). Der Einfüllschacht (5) ist um eine horizontale Achse
(12) gegenüber dem Chassisrahmen (2) schwenkbar. An der dieser, vorzugsweise nahe dem Fahrwerk (1) liegenden Achse (12) abgewandten
Unterseite und in der Längsmittelebene des Einfüllschachtes (5) ist ein nach unten gerichteter Königszapfen (14) einer Sattelkupplung befestigt. An
dem das Förderband (15) tragenden Rahmen ist ein mehrere Räder (23) aufweisendes Aggregat (22) anlenkbar. <IMAGE>
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